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Grote informatiebehoefte
Speerpunten voor Faassen Plants zijn de 
kwaliteit, soortechtheid en versheid van de 
producten. Een belangrijke trend op dat vlak 
is de toenemende vraag naar gedetailleerde 
informatie over het te leveren plantmateriaal. 
Volgens Faassen heeft dat ook te maken met 
de afnemende kennis bij groenprofessionals. 
‘Onze opdrachtgevers – gemeentes, provincies 
et cetera – willen steeds vaker dat alle planten 
gelabeld en volledig gedocumenteerd zijn 
wat betreft soort, cultivar, afmetingen, aantal-
len, bundeling enzovoort, zodat er op locatie 
niets fout kan gaan bij het aanplanten.’ Met 
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Met een historie van meer dan een eeuw blijft Faassen Plants in Tegelen zich ontwikkelen. Het 

familiebedrijf, gespecialiseerd in de teelt van laanbomen en bos- en haagplantsoen en leverancier 
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voor het komende jaar door, voor zijn bedrijf en voor de sector.
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name in de publieke sector, waar groenaanleg 
vaak deel uitmaakt van complexe projecten 
en de kans op fouten daardoor groter is, is 
deze behoefte groot. Faassen ziet hier wel 
een  uitdaging, niet alleen voor zijn bedrijf, 
maar voor alle  plantleveranciers. ‘Je kunt de 
 informatie op labels en in de documentatie nog 
zo  gedetailleerd maken, maar planten zijn een 
natuurproduct, je kunt niet alles van tevoren 
goed inschatten.’

Digitalisering en duurzaamheid
Digitalisering speelt een steeds grotere rol 
in de boomkwekerijsector. Van QR-codes 
op labels tot track-and-trace-systemen en 
certificering: informatie moet toegankelijker 
en  transparanter worden. Faassen verwacht 
dat deze trend zich in 2025 zal doorzetten. 
‘Bij Anthos, de branchevereniging waarvan ik 
bestuurder ben, zien we dit ook. Digitalisering 
biedt mogelijkheden om processen efficiënter 
en nauwkeuriger te maken, maar vraagt wel 
om investeringen en samenwerking binnen 
de sector.’ Duurzaamheid is een ander speer-
punt. De regelgeving rondom chemische 
 middelen wordt strenger, wat de zoektocht 
naar  alternatieven versnelt. Faassen vertelt 
dat hij met zijn bedrijf in 2025 nog meer ken-
nis wil opdoen over de productie van bos- en 
 haagplantsoen zonder chemie. Dit doet hij door 
samen te werken met experts en  teeltadviseurs. 
‘We moeten leren telen met minimale 
 chemische middelen. Dat vergt aanpassing in 
onze werkwijze en investering in kennis. Maar 
het is noodzakelijk.’

Bosbouw en inheemse soorten
Faassen Plants is van oudsher gespecialiseerd 
in de teelt van bos- en haagplantsoen. Hier ziet 
Faassen zowel kansen als uitdagingen. De vraag 
naar inheemse soorten, zoals beschreven in de 
Bossenstrategie (2020), groeit. Dit sluit aan bij 
het streven naar meer biodiversiteit. Toch blijft 
de beschikbaarheid van zaad een knelpunt. 
‘De zaadbanken van Staatsbosbeheer leveren 
maar een beperkt aanbod. Dit vraagt om meer 
investeringen in zaadgaarden en een goede 
samenwerking in de keten.’

Markt in beweging
De markt waarin Faassen Plants opereert, 
blijft dynamisch en 2025 zal daarop geen 
 uitzondering zijn. De coronapandemie van 
2020 tot 2022 zorgde aanvankelijk voor 
een sterke toename in de particuliere vraag 
naar groen. Inmiddels heeft deze vraag 
zich  genormaliseerd, maar de institutionele 
markt – zoals overheden en   gemeentes – 
blijft  stabiel groeien. ‘Overheden zetten 
steeds meer in op groen, zowel in stedelijke 
gebieden als in natuurherstelprojecten. Dat 
geldt niet alleen voor Nederland, maar ook 
voor andere landen in Europa. Dat zien we 
terug in onze  orderportefeuille’, zegt Faassen. 
Daarnaast zorgen nieuwe regelgeving en 
trends in de  bouwsector voor meer structurele 
 vergroening. Zo moet bij  nieuwbouwprojecten 
20  procent van de oppervlakte groen zijn. ‘Deze 
 regelgeving is positief voor de branche en 
zorgt voor een stabiele vraag, ook bij minder 
 economische groei.’ Voor de langere termijn 
maakt Faassen zich dan ook nog niet echt 
 zorgen.

Grootste uitdaging: kennis en personeel
Ondanks de positieve ontwikkelingen ziet 
Faassen één grote uitdaging voor de sector: 
het tekort aan gekwalificeerd personeel. ‘De 
instroom van jongeren in onze sector is te 
laag; daar hebben we nu al allemaal last van. 
Het vak moet aantrekkelijker en  toegankelijker 
 worden gemaakt. Maar dat is een lastige 
opgave, zeker in de regio waar wij zitten, 
met weinig  relevante opleidingen. Jongeren 
 moeten nu ver reizen om een groenopleiding 
te kunnen  volgen. Het is dus logisch dat ze een 
andere keuze maken.’ Daarom denkt hij dat de 
sector ook in 2025 sterk afhankelijk blijft van 
 arbeidsmigranten. ‘Dit heeft impact op het hele 
bedrijf. Zo zijn communicatie, betrokkenheid 
en huisvesting thema’s waar je als bedrijf veel 
meer mee bezig bent dan voorheen.’
Faassen benadrukt nog maar eens dat 
 samenwerking de sleutel is. ‘Of het nu gaat om 
personeel, duurzaamheid of digitalisering: als 
sector moeten we elkaar blijven versterken. 
Alleen samen kunnen we de uitdagingen van 
de toekomst het hoofd bieden.’
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